
 

 
 

Raadsplein besluitvormend 
 

Datum 24 november 2014  

 

Voorstel  Pagina 1 van 1 

onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen VVD: het aanspraak maken op middelen vanuit 
het EU- fonds om jeugdwerkloosheid te bestrijden 

 

portefeuillehouder Nelleke Vedelaar 

informant Groen, IB (Inge) 2741 

eenheid/afdeling Sociale Zaken SZA 

bijlagen Voorstel: Informatienota Beantwoording artikel 45 vragen VVD: aanspraak middelen 
vanuit het EU- fonds om jeugdwerkloosheid te bestrijden 

 

 

 

Voorgesteld besluit raad 

Kennis te nemen van de beantwoording van de artikel 45 vragen over het aanspraak maken op middelen 
vanuit het EU- fonds om jeugdwerkloosheid te bestrijden. 
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Informatienota voor de raad 

 

Datum 24 oktober 2014 

 

 

 

Onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen VVD: het aanspraak maken op middelen vanuit 

het EU- fonds om jeugdwerkloosheid te bestrijden  

Versienummer V1. 

  

Portefeuillehouder Nelleke Vedelaar  

  

Informant IB Groen 

Eenheid/Afdeling Sociale Zaken en Werkgelegenheid/SZ 

Telefoon 038 498 2741 

Email I.Groen@zwolle.nl 

Bijlagen raadsvragen VVD 

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

De beantwoording van de artikel 45 vragen over het aanspraak maken op middelen vanuit het EU- 

fonds om jeugdwerkloosheid te bestrijden. 

   

Toelichting op het voorstel 

 

Inleiding 

De fractie van de VVD heeft de volgende vragen gesteld op grond van artikel 45 over het dat 

gemeenten nog maar kort de tijd hebben om aanspraak te maken op het EU-fonds om 

jeugdwerkloosheid te bestrijden: 

1. Heeft het college kennis genomen van het artikel op Binnenlands Bestuur: 'Gemeenten moeten snel 

subsidieplannen jeugdwerkloosheid indienen', op 15 oktober jl.? 

2. Gaat het college plannen indienen om aanspraak te maken op het EU-fonds in om dat wel zo 

spoedig mogelijk te doen? Zo ja, is dat reeds gebeurd? Zo nee, waarom niet? 

3. Als er geen aanvraag is gedaan, ziet het college het belang van het Eu-fonds in om dat wel zo 

spoedig mogelijk te doen? 

4. Mits er een aanvraag bij het EU-fonds wordt gedaan, kan het college aangeven hoe die plannen 

eruit zien? 

5. is het college met de VVD eens dat het aanpakken van jeugdwerkloosheid een onmisbare stap is 

om ook voor de toekomst te blijven bouwen aan een sterk Zwolle?  

 

In deze informatienota wordt een antwoord gegeven op de door u gestelde vragen. 

 

 

file://zwolle.intern/Data/Gezamenlijk/Gemeente/Div/Handleidingen_WO/formats%20college-raad/html/informatienota%20voor%20college%20en%20raad%20handleiding.htm
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Kernboodschap 

In het artikel van Binnenlands Bestuur op 15 oktober 2014 heeft Minister Asscher van Sociale Zaken 

gemeenten opgeroepen om projecten in te dienen om aanspraak te maken op het EU-fonds. Op 

dezelfde dag zijn de wethouders van de centrumgemeenten van de arbeidsmarktregio's door minister 

Asscher geinformeerd. De aanleiding voor deze berichtgeving was een herinnering aan gemeenten. 

Op de landelijke afsluitingsbijeenkomst aanpak jeugdwerkloosheid (WerkWeek) is er door de minister 

gewezen op de kansen van de inzet van de middelen van de nieuwe ESF-periode (2014-2020) voor 

het terugdringen van de jeugdwerkloosheid. 

Consequenties 

1. Heeft het college kennis genomen van het artikel op Binnenlands Bestuur: 'Gemeenten moeten snel 

subsidieplannen jeugdwerkloosheid indienen', op 15 oktober jl.? 

Op het moment dat de berichtgeving bekend was, is er  contact gelegd met het Ministerie van Sociale 

Zaken omdat er verwarring was over op welke subsidie werd gedoeld. Dit door het gebruik van 

verschillende terminologieën door het ministerie. De berichtgeving heeft gezorgd voor landelijke 

commotie. Dit bleek bij navraag bij het Ministerie van Sociale Zaken en het Agentschap SZW. Bij 

navraag werd het duidelijk dat het ging om de ESF aanvraag 2014-2016. Toen in juni 2014 bekend 

werd dat de arbeidsmarktregio’s aanspraak konden doen op de ESF middelen zijn de voorbereidingen 

in onze arbeidsmarktregio IJsselvechtstreek direct opgepakt.  

 

2. Gaat het college plannen indienen om aanspraak te maken op het EU-fonds in om dat wel zo 

spoedig mogelijk te doen? Zo ja, is dat reeds gebeurd? Zo nee, waarom niet? 

De aanvraag wordt door de 14 gemeenten in de arbeidsmarktregio IJsselvechtstreek gezamenlijk 

voorbereid.  De ESF aanvraag is ingediend voor de periode 2014 -2016 ingediend bij het Agentschap 

SZW door de centrumgemeente Zwolle. De aanvraag voor de arbeidstoeleiding van kwetsbare 

jongeren (pro/vso) is al ingediend bij Agentschap SZW waarbij de scholen gezamenlijk opereren 

jongeren te ondersteunen om op de arbeidsmarkt actief te zijn/worden. Hier is bewust voor gekozen 

omdat de geboden ondersteuning dan direct bij aanvang van het schooljaar subsidiabel is. 

 

3. Als er geen aanvraag is gedaan, ziet het college het belang van het Eu-fonds in om dat wel zo 

spoedig mogelijk te doen? 

Deze vraag is niet van toepassing, er wordt een aanvraag ingediend. 

 

4. Mits er een aanvraag bij het EU-fonds wordt gedaan, kan het college aangeven hoe die plannen 

eruit zien? 

In de arbeidsmarktregio IJssel-vecht is besloten om de ESF subsidie te gaan realiseren door middel 

van het door het Agentschap erkende kostensoort (directe loonkosten). De regio IJsselvechtstreek 

heeft hiervoor gekozen omdat: 

1. Dit de administratie aanzienlijk vereenvoudigt ten opzichte van projectadministraties die in het 

verleden zijn gevoerd. 

2. Van de totale kosten moet altijd 50% door de gemeenten zelf worden betaald (co-financiering). 

De financiering van de op te voeren directe loonkosten is al voorhanden. Medewerkers worden immers 

al betaald. De kans dat uiteindelijk co-financiering niet voorhanden is, is hiermee tot een minimum 

beperkt. 

3. Het Agentschap SZW geeft ook de voorkeur aan deze kostensoort vanwege de twee 

voornoemde punten. 
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Door deze opvoering van kosten komt ESF-budget vrij dat aangewend wordt voor de bestrijding van 

jeugdwerkloosheid en om sociale inclusie en zelfstandig ondernemerschap vorm te geven. 

 

5. is het college met de VVD eens dat het aanpakken van jeugdwerkloosheid een onmisbare stap is 

om ook voor de toekomst te blijven bouwen aan een sterk Zwolle?  

Het college deelt de mening om jeugdwerkloosheid aan te pakken samen met het onderwjis en 

ondernemers om meer (leerwerk)banen en stagebanen voor deze jongeren te creeren zoals 

afgesproken is in het het Regionaal Sociaal Akkoord. 

 

 

Vervolg 

De totale aanvraag wordt uiterlijk 31 oktober bij het Agentschap SZW ingediend. In november wordt de 

aministratieve organisatie ingeregeld en in december vinden de werkinstructies plaats voor de 

medewekers die betrokken zijn bij de uitvoering van het ESF proces. We zullen u als raad periodiek 

informeren vanaf het eerste kwartaal 2015.   

Aan het einde van dit jaar wordt de aanpak jeugdwerkloosheid geevalueerd. De effecten en het vervolg 

op de aanpak wordt begin volgend jaar aan het college voorgelegd. De raad zal hierover worden 

geinformeed.  

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer 

 

 

 

 

mevrouw R.E. Riemersma MCM 

 

 


